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Abstract (en)
A metallic plate (15), electrically isolated from the vehicle is driven by a high frequency generator (16). The plate and the vehicle (V) together form
a dipole, the capacitance of which is sensitive to neighboring objects. A module that detects variation in capacitance is attached to this dipole and
triggers when a person is close. This in turn initiates the vehicle automatic security system which verifies the identity of the person before unlocking
the vehicle.

Abstract (fr)
Véhicule automobile équipé d'un système de détection de l'approche d'un utilisateur comprenant une surface métallique (15) isolée de la masse du
véhicule (V) et connectée à un générateur d'ondes haute fréquence (16), de façon que le couple formé par la masse du véhicule et ladite surface
définisse un dipôle rayonnant, et un détecteur de variation de capacité (2) connecté à ladite surface et destiné à détecter la variation de capacité
d'un condensateur (C) formé par le couple (surface (15)/main de l'utilisateur). <IMAGE>
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